
 

 
 

Skolebestyrelsesmøde 
 

Dagsorden til møde d. 29. april 2025 
Kl. 18.00 – 20.30, på afdeling Græse Bakkeby 

 

 

Mødedeltagerere 

 

   

   

Dagsorden 
 

Sag nr. 1  Godkendelse af dagsorden 

- Godkendt  

Sag nr. 2  Nyt fra ledelsen  Orientering, 15 min 
- Status på skoleårets planlægning 

Skolen er halvvejs i opgavefordelingen, alle de faglig timer er ved at 

være på plads, næste skidt er opgaverne i 500 timers puljen, samt 
ressource til fx støtte mm. 

 
- I forhold til normeringsbudgettet har vi ikke noget konkret da det 

fortsat er lidt uklart hvad vi får af ressourcer, pt er der ansættelsesstop 

på alle skolerne, da de afventer at se, hvor mange personaler skolerne 
har i under/overskud, som ender i jobbanken. 

 
Forvaltningen har valgt at nedlægge Falken (gruppeordning). De få 

børn der er tilbage, kommer til at blive forflyttet til Marienlyst, da skolen 

har fået lov at oprette et ekstra specialtilbud her. Undervisningen skal 
varetages af det personale som er i Basen i dag, og som har 

kompetencerne til at føre eleverne, der overgår fra Falken, til eksamen. 
Børn og forældrene har endnu ikke fået besked. 

 

Forældrerepræsentanter: 
Maria Britt 

Mette Horsleben 
Thomas Sander Hansen - Afbud 

Maria Vedby Kristensen - Orlov 
Ania Torpsgaard Larsen 

Ulrich Lind - afbud 

Kristine Palsgaard 
Josefine Roos -  

Julia Revling Steenbuck afbud 
Medarbejderrepræsentanter: 

Nazif Altintas 

Michelle Linde Danielsen 

 

Ledelsesrepræsentanter: 
Joy Frimann Hansen 

Sabine Bartholin 
 

Elevrepræsentanter: 
Lianna Mie Kirk Zsirai 

Helle Vita From Jakobsen 

 
 

Sekretær 
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Sag nr. 3  Nyt fra elevrådet  Orientering, 15 min 
- På sidste elevrådsmøde har der været drøftet den store mængde 

hærværk som har været lavet på afd. Marienlyst, det er især toiletterne 
det går ud over. 

- Elevrådet har talt om løsninger, fx en konkurrence med at aflevere 

telefoner, flest får en præmie, færrest skal ryde op på skolen. 
- Der er er et forslag om at oprette en spilcafe i den store pause, hvor 

der er en lærer med fra her årgang samt en turnus i elevrådet imellem 
årgangene. 

Ledelsen vil samme med personale og elevråd se på hvilke tiltag der 

skal sættes i gang 
Trekløverfestivallen er besluttet og kommer til at ligge over 2 dage slut 

august, hvor dag 1 skal bruges på at klasserne klargøre den bod de 
gerne vil stille op med. 

Dag 2 er selve festivaldagen, indholdet planlægges sammen med de 3 
elevråd og der startes op på planlægningen her i Maj måned  

 

-  
-  

Sag nr. 4 Status på budget  Tilsyn, 20 min 

- Skolens økonomi lige nu 
Normeringsbudget – samlet for skoleåret 25/26 har vi en normering på 

66,98 lærerstillinger på normalområdet. 
 

 

Driftsbudget blev gennemgået. 
Der tilføres ekstra i forhold til specialområdet, men også i forhold til det 

nye kvalitetsprogram. 
 

- Status på økonomien i kommende skoleårs specialundervisning som 

følge af ny decentral struktur: 
Som det ser ud nu har vi et overskud på lidt over 200.000kr. dette er 

gældende pr. 01/08/25 efter den nye tildelingsmodel, der kommer ny 
beregning pr. 01/01/26 

Sag nr. 5 Undersøgelse af ny skolestruktur Debat+beslutning, 30 min 

- Beslutning om skolebestyrelsens indstilling til eventuelt videre 
undersøgelse. 

 

Skolebestyrelsen Ber optaget af, hvordan skolen skaber en god 
overgang fra fødeskolerne til udskolingen. Det er nødvendigt med bedre 

rammer for at skabe nogle gode årgange samt trygge og udbytterige 
skoleår. 

Der skal arbejdes i dybden med brobygningen og trygge overgangen. 

Skolebestyrelsen er åbne overfor at man ser på at skolestrukturen, som 
en del af fremtidens skole, men ikke lige nu. 

 
Overgangsarbejdet skal starte tidligt op med kendskab på tværs 

allerede fra de mindre klasser, der er gode erfaringer fra fælles 
sprogundervisning at trække på, og der kan arbejdes med også større 

fysisk kendskab til udskolingen. Skolebestyrelsen ønsker at følge 

arbejdet med overgange. 
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- Beslutningen i skolebestyrelsen er, at man ikke er interesseret i at 

ændre på strukturen på nuværende tidspunkt. Man ønsker i stedet at 
styrke brobygningsarbejdet og skabe nogle gode rammer for 

årgangene, med tilknytning til arbejdet med værtskab og at det 

derefter vil være et element i fremtidens skole. 

Sag nr. 6 Skoleudviklingsplan  Tilsyn+orientering, 30 min 
  Skoleudviklingsplanen overskrifter blev gennemgået, selve samtale med  

  forvaltningen er den 12. juni fra kl. 9 – 12. Alle fra skolebestyrelsen kan  
  deltage, se vedlagte slides om planen 

  Det nye for 25/26. Her er begrebet ”fremtidens skole” kommet ind i  
  forbindelse med teamet om Frisættelse: hvordan tilbyder vi en skoledag  

  hvor flere børn trives. De stærkere læringsfællesskaber fra dette skoleår  

  fortsætter vi med, men med forstærket fokus. 
 

Sag nr. 7 Dialogmøde med politisk udvalg 22/5 Orientering+debat, 20 min 
Maria redegjorde for de spørgsmål der er sendt til forvaltningen, og 

fremlagde hvordan processen omkring dette havde været. 

På mødet blev dagsorden drøftet og hvad indholdet på skolens 
fremlæggelse skulle være.  

Se i øvrigt dagsorden + program for mødet d. 22/5 
       Alle vender tilbage til Joy, med om de deltager og på hvilken station de    

               ønsker at være på. 

Sag nr. 8 Personalenyt  Orientering, 10 min 
- Drøftet 

Sag nr. 9 Evt.    10 min 

- Matrikel kalender/årshjul på hjemmesiden og på aula. 
- Ønske om årshjul for hver årgang når skoleåret starter, så forældre har 

et overblik over kommende aktiviteter. 

Sag nr. 10 Punkter til næste gang 
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